
Referat Hovedbestyrelsesmøde 
Dansk Døve-Idrætsforbund 

 

 

 

Dato: 30. marts 2023 kl. 16.00-18.00 

Placering: Crowne Plaza, Copenhagen Towers, København.  

Deltagere: Anders Kirchheiner (KIR), Janni Møller Thomsen (JMT), Michael Weber Steenberg (MS), Laila 
Benthin (LAB), Søren Toura-Jensen (STJ) 

Afbud:  

Sekretariat: Joachim Thor Krøyer (JTK) 

 

 

1. Velkomst 
MS byder velkommen 
 
MS er mødeleder 
 
MS informerer om at det er sidste hovedbestyrelsesmøde for Laila Benthin og Søren Toura-Jensen, 
eftersom de begge ikke genopstiller til det kommende repræsentantskabsmøde i maj. 
 

2. Sager til orientering 
 

2.1. Sekretariatet 
Opsummering af arbejdet hidtil. 
 
VM Håndbold information. Aflysningen af VM Håndbold for damer 2023, og dette har store 
konsekvenser for økonomien med f.eks. aftalen med Scandic. JTK går i gang med at ændre 
aftalerne, også med henblik på at finde en løsning med Scandic – og MS vil tage kontakt til 
ICSD og forklare dem situationens alvor, også at det er nødvendig med ændringer i de 
fremtidige processer og ansvarsforhold når man er vært for store sportsbegivenheder som VM 
Håndbold 2023 
 
Nye ansættelser på sekretariatet 
Ditte Vind, kommunikationsmedarbejder den 28. februar 2023 
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Eetu Keski-Levjoki, eliteidrætskonsulent den 1. januar 2023 
 
Herluf Veng Juul, ny klubkonsulent den 28.marts 2023 
 
Lige nu er vi nået langt med omstruktureringer på sekretariatet, og er nu i gang med det 
arbejdet med strategiplanen 2022-2025. 
 

2.2. Økonomi 
Årsregnskabet for 2022. 
 
Revisionsfirmaet CK Revision er nu færdige med arbejdet i forbindelse med årsregnskabet 2022. 
Vi kommer ud med et flot årsregnskab som viser et overskud, samt indtægter som har været på 
næsten 7.5 mio. kr. i 2022. Årsregnskabet er meget tilfredsstillende og sendes videre til 
godkendelse i penneo, og dermed klar til at sende ud til klubberne senest den 16. april 2022. 
 
Samarbejdet med CK Revision har været tilfredsstillende, og CK Revision har selv udtrykt at 
forbundet er meget professionelt i deres arbejde med økonomien, også meget imponerede af 
at vi fortsat kan udvikle og styrke DDI igennem en stor indsats på at skaffe indtægter hjem. 
 

2.3. Politisk arbejde & Brobygningsområdet 
MS orienterer 
 
Decibel 
MS og Ditte Vind har haft møde med Decibel. Der er enighed om, at vi forsat skal samarbejde 
om projekter for alle med høretab, og dette tager vi fat på i de kommende måneder.  
 
Høreforeningen 
MS har også haft et møde med Høreforeningen, og ligeledes det samme, så er der enighed om 
at gøre en ekstra indsats for at få et samarbejde op at køre sammen med Høreforeningen. 
 
Møde med Søren Brixen 
Møde om forskellige tilskudsmuligheder, f.eks. puljer fra DIF / DGI – og mulighed for at 
kontakte forskellige politiske idrætsordførere med henblik på, at få tilført andre 
tilskudsmuligheder, f.eks., Finansloven eller puljer som politikere har mulighed for at være med 
til at skaffe til DDI. 
 
JMT vil undersøge mulighederne for at få mere omtale i pressen og i de sociale medier for at 
’synliggøre DDI’, og dette vil hun samarbejde med kommunikationsmedarbejderen Ditte Vind 
om. 
 
Faglig konference 
MS deltager i faglig konference med oplæg i slutningen af april som CFD arrangerer i KBH. 
 

2.4. Forretningsudvalget (FU) 
FU har haft et kort møde den 23. marts 2023. Der orienteres herom. 
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2.5. Status på Tænketanken 
MS orienterer 
 
Tænketanken er med følgende medlemmer: Lene Lassen, Christian Høybye, 
Claus Jul Larsen og Michael Weber Steenberg. Desværre har Claus Jul Larsen valgt at stoppe af 
private årsager, og derfor vil vi gå i gang med at finde et nyt medlem til tænketanken. 
 
Der har været afholdt to møder i 2023, og der vil også blive præsenteret mere om 
’Tænketanken’ arbejde til formandsnetværksmøder. MS understreger, at det er rigtigt godt vi 
har fpet Tænketanken op at køre, for det er med til at gøre DDI endnu bedre og stærkere med 
gode input til både hovedbestyrelsen og sekretariatet. 
 
Næste møde i Tænketanken afholdes i slutningen af april. 
 

2.6. Netværksgruppe for unge med høretab 
MS orienterer 
 
MS er i gang med at finde kandidater til netværksgruppen, som skal være med til at løfte og 
udvikle de spændende kommende projekter i samarbejde med Decibel, Høreforeningen og ikke 
mindst forbundet selv. 
 

2.7. Repræsentant i Castberggaards bestyrelse 
Jesper Hårdell er blevet udpeget af hovedbestyrelsen til at træde ind i Castberggaards 
bestyrelse. Han har haft første bestyrelsesmøde den 27. marts 2023. 

 

3. Emner til behandling af Hovedbestyrelsen 
 

3.1. Strategi 2022-2025 
 
Hvad er status og er der punkter, der skal drøftes yderligere? 
 
Strategiplanen tages op til det kommende klubseminar i Aalborg, hvor klubberne har mulighed 
for at stille spørgsmål til hovedbestyrelsen eller om der er punkter som ønskes en nærmere 
forklaring. 
 
 

3.2. Forslag fra klubberne til repræsentantskabsmøde 

Der er kun en klub som har indsendt forslag til behandling på repræsentantskabsmødet den 7. 
maj 2023.  
 
Hovedbestyrelsen har gennemgået alle forslagene, og går i gang med at evt. lave modforslag / 
forslag, således det er klar til at blive sendt ud til klubberne sammen med de øvrige materialer 
senest den 16. april 2023. 
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3.3. Årets Priser 
 
Hovedbestyrelsen har taget besluttet hvilke priser der uddeles, og vi gør dette 
klar til repræsentantskabsmøde med evt. deltagelse af prisvindere. 
 

3.4. Weekenden d. 5., 6. og 7. maj 2023 
 
Sted: Scandic Øst, Aalborg. 
 
- Deltagerliste  
- Rejseplanlægning 
- Hovedbestyrelsesmøde den 5. maj 
- Klubseminar den 6. maj. Status på planlægning og emneoversigt 
- Repræsentantskabsmøde den 7. maj. Planlægning og opstilling af kandidater 
- Dirigent 
- Referent + Video 
- Årsregnskabet 
- Forslag 
- Årets priser 
- m.v. 

 
MS kigger på det efter påsken sammen med sekretariatet, og alle materialer er klargjort og 
udsendes til klubberne den 16. april 2023. 

 

4. Andet 

 
4.1. Status vedr. basketball og skak, samt næste statsområde(r) 

 
Vi er i gang med et par projekter (brobygningsprojektet), f.eks. basketball som ikke har været 
den store succes, fordi basketballsporten ikke er det helt store i Danmark. Derfor går vi videre 
med flere sportsgrene, og der er enighed om at vi tager fat på Futsal og Skak som næste 
satsningsområde. 
 
Der er kontakt flere store specialforbund, og næsten alle har vist interesse for et samarbejde 
med DDI. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 5 

Underskrevet den   / 2023.  

 

 

 
_________________________  _________________________ 

Michael Weber Steenberg    Anders Kirchheiner  
Formand    Næstformand 

 

 

_________________________  _________________________ 

Janni Møller Thomsen    Søren Toura-Jensen       
HB-medlem     HB-medlem    
  

 

 

_________________________ 

Laila Benthin 
HB-medlem 

 
 

 


